



## Protokoll styrelsemöte (2-2024)

|                      |   |
|----------------------|---|
| <b>Datum och tid</b> | 2024-04-16 kl 19:00-21:00   |
| <b>Plats</b>         | Knivsta BK  |
|                      |   |
| <b>Styrelsen</b>     |   |
| <b>Närvarande</b>    | Marita Berg, Göran Hagberg, Ola Eriksson, Jenny Nyberg, Annica Boström, Sophie Tjernbäck, Birgitta Björling, Elin Spangenberg |
| <b>Frånvarande</b>   | Mona Almqvist, Björn Rosenberg, Josefine Bengtsson, PeO Andersson   |
|                      |   |
| <b>Adjungerande</b>  |   |
| <b>Närvarande</b>    | -   |
| <b>Frånvarande</b>   | Claudia Bergin, Daniel Johansson, Elisabet Lekebjør   |



## Innehåll:

|   |          |
|---|----------|
| <b>1. Mötets öppnande</b>                     | <b>3</b> |
| <b>2. Val av justeringsperson</b>             | <b>3</b> |
| <b>3. Fastställande av föredragningslista</b> | <b>3</b> |
| <b>4. Adjungerande</b>                        | <b>3</b> |
| <b>5. Medlemsmötet 7 maj</b>                  | <b>3</b> |
| 5.1. Krock med distriktsforum                 | 3        |
| 5.2. Förslag på ärenden                       | 4        |
| <b>6. Kongressen 25-26 maj</b>                | <b>4</b> |
| <b>7. Behov av MT-funktionärer</b>            | <b>4</b> |
| <b>8. Styrelseutbildning</b>                  | <b>4</b> |
| <b>9. Rapporter från utskotten</b>            | <b>5</b> |
| 9.1. Tävling (Marita)                         | 5        |
| 9.2. Samhällsnytta (Sophie)                   | 5        |
| 9.3. Ekonomi (Birgitta)                       | 5        |
| 9.4. Utbildning (Björn)                       | 5        |
| 9.5. RAS/RUS (Jenny)                          | 5        |
| 9.6. Specialsök (Mona)                        | 6        |
| <b>10. Prova-på-bruks</b>                     | <b>6</b> |
| 11. Övriga frågor                             | 6        |
| 11.1. Resebidrag SM                           | 6        |
| <b>12. Mötets avslutande</b>                  | <b>7</b> |



### 1. Mötets öppnande

Mötets ordförande Ola Eriksson förklarade mötet öppnat.

### 2. Val av justeringsperson

Mötet valde att alla närvarande justerar protokollet via mejlutskick.

### 3. Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställdes med tillägg av resebidrag under Övriga frågor.

### 4. Adjungerande

Förslag att ta med Daniel Johansson, TBK, som adjungerande i styrelsen och att representera agility.

**Beslut** enligt förslaget ovan.

### 5. Medlemsmötet 7 maj

#### 5.1. Krock med diskussionsforum

Distriktsmötet (medlemsmöte) den 7 maj krockar i tid med diskussionsforum inför kongressen 2024, läs mer [här](#) om diskussionsforumen.

**Beslut** att Jenny och Sophie representerar distriktet på diskussionsforum.



## 5.2. Förslag på ärenden

Ärenden på medlemsmötet

- Titta igenom kongresshandlingarna (motioner och val)
- Prova-på-bruks
  - Info från Elin om hur Uppsala BK gjort för att öka intresset för Bruks.
- Rapporter från utskotten
- Info om tidplan för regelrevidering 2027
- Info om resebidraget till SM

Ola skickar ut en kallelse.

## 6. Kongressen 25-26 maj

Mötet är på distans. Samling på Knivsta BK för våra delegater: Ola, Marita, Jenny och Sophie.

**Beslut** om ett zoom-möte för att gå igenom kongresshandlingarna den 25 april kl 19. Ola skickar ut en kallelse med zoom-länk.

## 7. Behov av MT-funktionärer

Skrivelse har kommit in som undrar varför lokalklubbarna måste anordna utbildning för MT-funktionärer - det borde väl distriktet göra?

Lokalklubbar kan utbilda, men kan också kontakta distriktets RAS/RUS-utskott för att samordna behovet inom distriktet och även ordna utbildning.

Utskottet svarar den som har författat skrivelsen.

## 8. Styrelseutbildning

Förslag att köra dagtid och ca 4 timmar. Antingen lördag 7 september eller söndag 8 september.

**Beslut** enligt ovan och Ola kontaktar föreningscoacher med förfrågan.



## 9. Rapporter från utskotten

### 9.1. Tävling (Marita)

25 mars hade tävlingsutskottet möte i Enköping. Daniel Johansson med för agility, Elisabeth Lekebjerg för rallylydnad, ingen för Patrull efter Helena Nygren som flyttat. Helena håller i DM för tävlingsgrenen Patrull på Enköpings BK i maj.

Bekymmer med nya SBK Tävling.

Tävlingssekreterare (Lydnad och Bruks) i utbildningen som PeO höll i examinerades 23 mars. Där finns också rally och mondioring.

Frågat lokalklubbarna om intresse för en domarutbildning i Bruks.

Tidplan för regelrevideringen 2027 har kommit. Tas upp på och informeras om på distriktsmötet 7 maj.

### 9.2. Samhällsnytta (Sophie)

Inget speciellt i distriktet för perioden som varit.

Ordnar så att slutprov och anlagstest kan genomföras. Distriktet utser SBK-kontrollanter till behörighetsproven.

### 9.3. Ekonomi (Birgitta)

Inget att rapportera från Birgitta som inte formellt kunnat ta över än utan vi väntar på kontakt med banken (Nordea).

### 9.4. Utbildning (Björn)

Inget att rapportera från Björn.

Jenny genomför de uppgifter som behövs för att bli godkänd som SBK lärare.



## 9.5. RAS/RUS (Jenny)

Ingen överlämning, men Jenny har varit med förut och vet vad som behöver göras.

## 9.6. Specialsök (Mona)

Inget att rapportera från Mona.

# 10. Prova-på-bruks

Vi talade om att stödja lokalklubbarna när det gäller prova-på-bruks eller andra intresseskapande aktiviteter för Bruks.

Diskussion kring formerna för hur detta ska gå till.

Elin kan berätta på distriktsmötet 7 maj lite om hur de arbetar på Uppsala BK för att skapa intresse för Bruks-grenarna och även få många funktionärer.

# 11. Övriga frågor

## 11.1. Resebidrag SM

Beslut på tidigare distriktsstyrelsemöte om resebidrag på 300 kr per person för deltagande i SM.

Diskussion i Tävlingsutskottet om det är värt med ett resebidrag på 300 kr eller helt enkelt inte ha det alls.

**Beslut** att vi står fast vid tidigare beslut.



## 12. Mötets avslutande

Nästa distriktsstyrelsemöte den 11 juni på restaurang "Greken" i Knivsta.

Ola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet för avslutat.

Justeras

Vid protokollet

-----  
Ola Eriksson  
Mötesordförande

-----  
Göran Hagberg